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       RG 0052/ XLV/ 2010 

 
P R O T O K Ó Ł   NR   XLV/ 2010 

 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 4 listopada 2010 r. 

 
 
Punkt 1.  
Otwarcie Sesji.   
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum.  
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie pełnienia funkcji Przewodniczącego. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o współpracy z Radą V kadencji 2006-2010 r. 
Punkt 7.   
Podziękowania. 
Punkt 8.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 9.   
Sprawy bieŜące. 
Punkt 10.   
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 11. 
Zamknięcie sesji.  
Ad 4) Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji- w punkcie tym Przewodniczący prosił                   
 o zwolnienie z obowiązku odczytania protokołu, radni nie zgłaszali sprzeciwu. 
Ad 5)  Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie pełnienia funkcji 
 Przewodniczącego- Przewodniczący wyraził zadowolenie, Ŝe na ostatniej XLV  Sesji 
 kończącej V kadencję Rady Gminy, grono osób uczestniczących w sesji jest tak duŜe. 
 Dziękował Radnym, Kierownikom jednostek, Dyrektorom Szkół za 4-letnią 
 współpracę. Przewodniczący informował, Ŝe radni spotkali się na XLV Sesjach, 
 frekwencja była bardzo wysoka. Pan Janusz Janicki, informował, Ŝe 
 doświadczenia 20 lat samorządu owocują, radni nie są ograniczani, występuje pełna 
 demokracja. Przewodniczący na zakończenie podziękował za współpracę Radnym, 
 Panu Wójtowi, Sołtysom, Kierownikom jednostek, oraz pracownikowi biura rady.  
Ad 6) Informacja Wójta o współpracy z Radą V kadencji 2006-2010 r. 
 Pan Wójt dziękował radnym oraz zaproszonym gościom za 4- letnią współpracę, 
 zawiadomił, Ŝe jako organowi wykonawczemu przysługuje obowiązek współpracy z 
 radą. Pan Wójt informował, Ŝe w tej kadencji rada pozostawia gminę
 nowocześniejszą, bogatszą, o wiele przedsięwzięć takich jak: hala widowiskowo- 
 sportowa wybudowana za 6 milionów zł., bogatszą o drogi schetynówki, odbyły się 
 równieŜ przedsięwzięcia infrastruktury wodno- ściekowej, zmodernizowano obiekty 
 takie jak GOK, sala w Boguszynku, chodnik w Chociczy, czy wymiana dachów na 



 budynkach komunalnych.  Pan Aleksander Podemski zawiadomił, Ŝe nastąpiła 
 absorpcja środków unijnych, dzięki którym moŜna było dokonać wiele inwestycji. Pan 
 Wójt w tym miejscu dziękował Pani Sekretarz, która szeroko angaŜuje się w np. Plany 
 Odnowy. Na zakończenie Pan Wójt zawiadomił, Ŝe kadencja kończy się z 
 minimalnym zadłuŜeniem, jednakŜe dziękował za poparcie rady w realizacji wielu 
 przedsięwzięć.  
Ad 7) Podziękowania. 
 Pan Wójt- Aleksander Podemski, oraz Pan Przewodniczący Radny- Janusz Janicki, 
 złoŜyli na ręce Radnych, Sołtysów, oraz kierowników jednostek złoŜyli wyrazy 
 uznania za pełną zaangaŜowania pracę dla dobra społeczności lokalnej w mijającej 
 kadencji 2006- 2010. Dziękując jednocześnie za wysiłek włoŜony na rzecz rozwoju 
 naszej Gminy, oraz Ŝyczyli dalszych sukcesów w Ŝyciu  osobistym i zawodowym. 
Ad 8) Interpelacje Radnych. 
 W związku z brakiem interpelacji Przewodniczący przeszedł do punktu kolejnego. 
Ad 9-10) Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski. 
 W punkcie tym Radna Zofia kędziora w imieniu całej Rady dziękowała za 4-letnią 
 współpracę Sołtysom, kierownikom jednostek, Panu Wójtowi, oraz pani Skarbnik.  
Ad 11) Zamknięcie Sesji. 
 W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący zamknął XVI Sesję rady 
 Gminy. 
 
Protokółowała:       Zatwierdził:    
  
Podinspektor ds. Rady Gminy    Przewodniczący Rady Gminy 
mgr Julita Ciarcińska-Wachowiak              /-/ Janusz Janicki   
 


